

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 03-04-2025 01:14:31 PM Subject: Invitation to the Extraordinary General Assembly M	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 03-04-2025 01:14:31 PM الموضوع: دعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي
With reference to the request submitted to His Excellency the General Controller of Companies on 03/24/2025 from shareholders owning more than 30% of the capital of Abbad Jordan and Emirates Commercial Investment Company, P.O.C., which included the invitation to hold an extraordinary general assembly meeting based on the provisions of Article No. (165/A) of the Jordanian Companies Law. The Board of Directors has decided to hold an extraordinary general assembly meeting, which will be held at 11:00 AM on Wednesday , 04/16/2025 This will be done via videoconferencing and electronic communication (Zoom) to discuss the following topics: 1- Dismissal of the Board of Directors 2- Election of a new Board of Directors	بالإشارة إلى الطلب المقدم لعطوفة مراقب عام الشركات بتاريخ 2025/03/24 من مساهمي يملكون أكثر من 30 % من رأسمال شركة ابعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري .م.ع.م والمتضمن الدعوة لإجتماع هيئة عامة غير العادية استناداً لأحكام المادة رقم (165/أ) من قانون الشركات الأردني . فقد قرر مجلس الإدارة عقد اجتماع الهيئة العامة غير العادية الذي سيعقد في تمام الساعة الحادية عشر من صباح يوم الأربعاء الموافق 2025/04/16 وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني (zoom) وذلك لبحث المواضيع التالية:- 1- اقالة مجلس الإدارة 2- انتخاب مجلس إدارة جديد
27-03-2025	27-03-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر